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Protokół Nr VI/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 26 marca 2007 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie odpłatności za 
korzystanie z obiektów Bazy TKR tj. pkt.10, a wprowadzić następujące pkt-y: 
15) uchwała w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju wsi Łowinia, 
16) uchwała w sprawie tworzenia warunków dla rozwoju przedsiębiorczości, 
17) podjęcie decyzji w sprawie sprzedaży działki pod budownictwo wielorodzinne, 
18) rozpatrzenie pisma gminy Oksa o wyrażenie zgody na dostarczanie odpadów na  
      składowisko w Borszowicach, 
19) rozpatrzenie sprawy DPS i zabezpieczenie brakujących środków. 
20) zaopiniowanie sprawy przejęcia ul. Wodzisławskiej na zasób dróg gminnych. 
Pan Przewodniczący 
Głosowanie zmian zgłoszonych przez Burmistrza 
14 głosów – za  
Odczytał porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji (materiał w 
załączeniu do protokołu). 
Ad. 4 
Radny T.Styczeń 
-  przypomniał o ścince poboczy przy drodze powiatowej Sędziszów – Mierzawa, 
- zwrócił się o doziarnienie drogi Łowinia – Wojciechowice i ustawienie znaków z 
nazwą miejscowości. 
Radny J.Sroka 
- droga dojazdowa do pól w Tarnawie k/ Strzelczyk – Mędrek prośba o zachowanie jej 
szerokości, 
- Wydanka wywieziono kamień ale znów powstały wyrwy, które trzeba wyrównać 
k/p.Opałka i Duraj oraz zjazd od kościoła, 
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- bardzo głęboka wyrwa w Tarnawie na zakręcie k/Górski – Muszyński prośba o 
zasypanie, 
- dowiesić 1 lampę k/Ślęzaka zakręt na Marianów, 
- zebrać pobocze na drodze powiatowej Gródek za firmą Vabis w stronę CPN i 
zasypać wyrwę po lewej stronie drogi na długości kilku metrów gdyż stwarza 
zagrożenie w ruchu drogowym, 
- poprawić drogi dojazdowe do pól w Swaryszowie, 
- CKP Krzelów zaorali rów trzeba poprawić bo nie ma odpływu wody. 
Radny M.Gliwiński 
- mieszkańcy narzekają na niedostateczną ilość informacji na stronie internetowej, 
- oczyścić chodnik k/szkoły w stronę ul.Rajskiej, 
- jak wygląda sprawa przyjęć w MGOZ, do godz. 1800 nie ma lekarza. 
Radny J.Strzelec 
- źle wykonane ścinki poboczy przy drogach powiatowych, obcięte gałęzie 
pozostawione na poboczach, 
- sołtys Mstyczowa zgłasza iż mostek k/Krowickiego jest nieprzejezdny, brak dojazdu 
do pól, 
- proszę dostosować oświetlenie uliczne do zmiany czasu, 
- powyrywane znaki drogowe leżą w rowach Przełaj, Mstyczów, 
- łącznik między Czepcem a Przełajem, tak duże wyrwy że trudno przejechać. 
Radny Z.Sobota 
- ponownie zgłosił wniosek o 2 lampy na granicy Zielonek i Kazin, elektrycy twierdzą 
że jest to proste do wykonania, potrzeba 200mb przewodu i 2 lampy, 
- droga na Sielec – bardzo duże dziury, prośba o wyrównanie i wstawienie 2 dren przy 
wyjeździe z tej drogi na powiatową. 
Radny Z.Adamski 
- wyciąć wystające drzewa nad drogami Sportowa i Dworcowa, 
- podnieść kratkę ściekową na zjeździe z przejazdu PKP w stronę Rynku, 
- udrożnić przepust pod mostem w Sosnowcu, 
- poprawić barierkę na moście ul. Jędrzejowska. 
Radny Z.Gładki 
- przypominam o wytyczeniu drogi od p. Mucha w stronę Kucakowa, 
- przy drodze Pawłowice – Łowinia k/Krzysztofika ściąć pobocza na dł. 100mb aby 
woda mogła odpływać do rowu. 
Pan Przewodniczący 
- odprowadzić wodę z ul. Marianowskiej, 
- wyrównać pobocze przy Dworcowej od przejazdu w stronę starego cmentarza, 
- uzupełnić asfalt od Rynku do Polnej, 
- podnieść kable wiszące nad ul. Sportowa i Gródek. 
Ad. 5 
Dyrektor ZUK 
- przedstawił uchwałę w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych zakładu 
budżetowego p.n. Zakład Usług Komunalnych. 
Głosowanie  
13 głosów – za                                   uchwała Nr VI/50/2007 
Ad. 6 
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Pani H.Barska 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie 
nieruchomości z Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa – pod zbiornik retencyjny. 
Głosowanie 
14 głosów – za                            uchwała Nr VI/51/2007 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie przekształcenia SP im. Franciszka 
Kamińskiego Komendanta Głównego Batalionów chłopskich w Zielonkach w Szkołę 
Filialną. 
Pan Stefan Szymański 
- rozumiem że szkoła jest przekształcana z uwagi na małą liczbę uczniów. Zapytał czy 
budynek SP w Pawłowicach spełnia warunki techniczne, czy są ekspertyzy o 
dopuszczeniu budynku do użytku, czy jest uregulowany stan prawny?  Czy będą 
prowadzone prace remontowe w Pawłowicach i za ile? Ile kosztuje gminę utrzymanie 
tej szkoły? Zamyka się nową szkołę a utrzymuje stary budynek. Dzieci pójdą do SP Nr 
1 gdzie są 2 sale gimnastyczne i tak nie będzie możliwości uczestniczenia wszystkich 
w zajęciach bo jest dużo dzieci. 
Pan Burmistrz 
- my nie zamykamy szkoły i nie likwidujemy , zostaje Filia o tym samym imieniu. 
Ograniczamy stopień organizacyjny szkoły, za 2 lata tam będzie 24 dzieci na 7 
oddziałów. Koszt 1 ucznia w Zielonkach to 10.393zł a w Pawłowicach 3.709zł. 
Decyzje o zmniejszeniu stopnia organizacyjnego zapadły po wielu spotkaniach i 
konsultacjach. Nawet najbogatszych krajów nie stać aby utrzymywać szkoły gdzie w 
klasie jest 4 dzieci. Rozwój dziecka jest lepszy w większym organiźmie. Pawłowice są 
skomunalizowane, właściciel zrzekł się i jest to nasza własność. W innych powiatach 
likwidowane jest po kilka szkół. 
Pan S.Szymański 
- warunki techniczne są bardzo ważne bo chodzi o bezpieczeństwo dzieci a jakie są w 
Pawłowicach. Odległość z Borszowic jest taka sama do Zielonek jak i do Pawłowic. 
Radny S.Łazarski 
- jako radny chciałem wesprzeć Pana Sobotę w jego działaniach ale nie ma 
racjonalnych przesłanek żeby zostawić tą szkołę. W poprzedniej kadencji to samo było 
w Klimontowie gdzie strajkowali a teraz nie chcieliby aby szkoła wróciła do nich. 
Radni są dla całej gminy nie tylko dla swojego okręgu. 
Radny M.Gliwiński 
- trzeba się zastanowić czego dziecko nauczy się w klasie łączonej. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przekształcenia SP w Zielonkach w 
szkołę Filialną. 
Głosowanie 
9 głosów – za 
1 głos – przeciw 
4 głosy – wstrzymujące się                       uchwała Nr VI/52/2007 
Ad. 8 
Pan K.Chmaruk 
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- przedstawił uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego. Trwa procedura przygotowania Studium 
uwarunkowań, jeden z inwestorów wykupił tereny k/Zagaja , drugi zwrócił się o 
wskazanie terenów pod inwestycje, w związku z tym chcemy sporządzić częściowy 
Plan aby skrócić czas dla inwestorów aby mogli rozpocząć inwestycję. Wiąże się to z 
dodatkowymi środkami ok. 6000zł i o to Radę będziemy prosić. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                 uchwała Nr VI/53/2007 
Ad. 9 
Pan K.Chmaruk 
- przedstawił uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z obiektów Bazy 
TKR przy ul. Sportowej. 
Głosowanie 
14 głosów – za                              uchwała Nr VI/54/2007 
Ad. 10 
Pan Burmistrz 
- przedstawił uchwałę w sprawie porozumienia w sprawie współdziałania w realizacji 
zadań własnych gmin zaspakajania zbiorowych potrzeb wspólnot samorządowych w 
zakresie rozwoju fizycznego i rekreacyjno – sportowego.  
będą uczestniczyć w ponoszeniu kosztów utrzymania kompleksu sportowo-
rekreacyjnego. 
Głosowanie 
14 głosów – za                         uchwała Nr VI/55/2007 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie powiadomienia osób zobowiązanych do przedłożenia 
oświadczenia o pracy w służbie bezpieczeństwa lub współpracy z Nimi w okresie od 
22 lipca 1944r do 31 lipca 1990r. 
Głosowanie 
14 głosów – za                          uchwała Nr VI/56/2007 
Ad. 12 
Pani A.Porębska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie przekazania dotacji dla Szkoły Publicznej w 
Sosnowcu. 
Głosowanie 
14 głosów – za                        uchwała Nr VI/57/2007 
Ad. 13 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2007: 

1) dotyczy przeniesienia środków w działach „Rolnictwo i łowiectwo, 
„Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” i Administracji” 

     głosowanie 
     11 głosów – za               uchwała Nr VI/58/2007 
2) zmiany  § na którym powinna być zapisana dotacja w kwocie 114.644zł, 

prawidłowo powinien być § 6298, 
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       głosowanie 
      12 głosów – za                           uchwała Nr VI/59/2007 
3) dotyczy podziału uwolnionych środków w kwocie 77.500zł oraz zwiększenia 

kredytu o kwotę 145.647zł, 
     głosowanie 
     12 głosów – za                            uchwała Nr VI/60/2007 

Pani A.Porębska 
- przedstawiła uchwały dotyczące zmian w budżecie oświaty: 

4) dotyczy zwiększenia środków w oświacie z tytułu darowizn i sprzedaży 
składników majątkowych, 

      głosowanie 
     12 głosów – za                             uchwała Nr VI/61/2007 
5) dotyczy przeniesienia kwoty 170zł z zakupu usług pozostałych na 

wynagrodzenia bezosobowe 
     głosowanie 
     12 głosów – za                           uchwała Nr VI/62/2007 

Ad. 14 
Pan K.Chmaruk 
- przedstawił uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju wsi Łowinia 
głosowanie 
12 głosów – za                                    uchwała Nr VI/63/2007 
Ad. 15 
Pan K.Chmaruk 
- przedstawił uchwałę w sprawie tworzenia warunków dla rozwoju przedsiębiorczości 
na terenie Gminy. 
Głosowanie 
12 głosów – za                                   uchwała Nr VI/64/2007 
Ad. 16 
Pan Burmistrz 
- odczytał pismo SEFAKO informujące o rozbudowie zakładu oraz o rozważenie 
możliwości nieodpłatnego przekazania działki pod budownictwo wielorodzinne. 
Następnie odczytał treść proponowanej odpowiedzi do akceptacji Rady Miejskiej. 
Rada zaakceptowała zaproponowaną odpowiedź dla Sefako. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 17 
Pan Burmistrz 
- odbył się przetarg na adaptację Dworku pod potrzeby DPS , wystąpiliśmy do 
Naczelnika US o interpretację możliwości zastosowania  7% podatku VAT na roboty 
budowlane dla w/w inwestycji, ze wstępnych interpretacji wynika, że w 2007r będzie 
mógł być taki podatek. Aby rozstrzygnąć przetarg na I etap brakuje 145.647zł, 
wystąpiliśmy do ANR o zwiększenie dofinansowania (pismo w załączeniu) Na dziś 
zgodnie z decyzją Rady zabezpieczyliśmy te środki w budżecie aby wykonawca mógł 
rozpocząć zadanie inwestycyjne. 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
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- odczytał pismo Gminy Oksa o wyrażenie zgody na przyjmowanie odpadów na nasze 
wysypisko w Borszowicach. 
Dyrektor ZUK 
- wyraził zgodę. 
Pan Burmistrz 
- były jeszcze pisma z Gmin Sobków i Imielno ale odmówiliśmy bo nie możemy sobie 
zablokować wysypiska, chyba że Rada zechce zmienić decyzję. 
Rada poparła decyzję Burmistra w sprawie odmowy dla Imielna i Sobkowa. 
Radny Z.Sobota 
- gmina już wcześniej występowała do mieszkańców Borszowic o zgodę na przywóz 
śmieci z gmin Słupia i Wodzisław, na ile lat wystarczy nam to wysypisko abyśmy za 
szybko go nie zablokowali. 
Dyrektor ZUK 
- teraz przewoźnik będzie prowadził segregację odpadów i jest ich coraz mniej, 
wystarczy jeszcze na ok. 20lat. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wyrażenie zgody na przywóz odpadów z Gminy Oksa 
głosowanie 
11 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 19 
Pan K.Chmaruk 
- ZDP wystąpił o przekwalifikowanie ul. Wodzisławskiej na drogę gminną i 
przekazanie nam. Chcemy przedstawić nasze stanowisko w formie negatywnej opinii, 
uzasadniając że ta droga dla nowych inwestycji odgrywa bardzo dużą rolę. Jeśli my ją 
przejmiemy to musimy wyremontować. Proszę o stanowisko Rady, proponuję 
negatywną opinię chociaż nie może to mieć wpływu na decyzję ZDP. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał kto jest za negatywną opinią? 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 20 
Pani H.Barska 
- przedstawiła informację o realizacji Programu Ochrony Środowiska i Programu 
Gospodarki Odpadami ( materiały stanowią załącznik do protokołu). 
Ad. 21 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
T.Styczeń – prowadzimy rozmowy aby ścinki poboczy przy drogach powiatowych 
były prowadzone na terenie całej gminy, 

- ZDP przyjął do realizacji zadania doziarnienie drogi Wojciechowice i 
ustawienie znaków, 

J.Sroka – w sprawie zachowania szerokości drogi dojazdowej do pól w Tarnawie 
k/Strzelczyk i Mędrek, brak zgody wystąpiliśmy do Sądu, 

- doziarnienie dróg będziemy robić, 
- lampa k/ Ślęzak zmniejszymy inne zadanie a to zrobimy, 



 7

- zebranie poboczy zgłosimy, 
- aby wyrównać drogi dojazdowe do pól czekamy na pozyskanie kamienia z 

rozbiórki budynku w Tarnawie, 
- wystąpimy do CKP w Krzelowie o odtworzenie rowu. 

M. Gliwiński -  zwiększymy zakres informacji na stronie internetowej, 
- chodnik przy ul. Dworcowej będzie robiony a te stare płyty przeniesiemy na 

chodnik do ul. Działkowej, 
- lekarz w MGOZ jest do godz. 1700 , natomiast między god. 17 00  a 18 00  są 

wizyty domowe, 
J.Strzelec – gałęzie z poboczy sprzątniemy, 

- na naprawę mostu k/ Krowickiego zamówiliśmy impregnowane drewno 
powinno być w tym tygodniu, 

- czas świecenia lamp ulicznych zostanie zmieniony, 
- 700tys które dajemy na drogi powiatowe to już odcinki są uzgodnione, wejdzie 

droga od Skroniowa chcą abyśmy dali 20% kosztów naszego odcinka tj. 1,3 
km. 

Z.Sobota – jeśli zostanie środków to zlecimy wykonanie projektu na dobudowę 2 lamp 
w Zielonkach, 

- drogę na Sielec będziemy remontować w ramach bieżącego utrzymania. 
Z.Adamski – zgłosimy wycięcie opadających drzew przy Sportowej i Dworcowej, 

- ponownie zgłosimy podniesienie kratki ściekowej, 
- jest deklaracja że barierka na moście przy Jędrzejowskiej będzie naprawiona, 
- udrożnić przepływ pod mostem w Sosnowcu, zostanie rozeznane. 

Z.Gładki – wytyczenie drogi do Kucakowa, przyjęte do realizacji. 
A.Mysiara – będzie robiona kanalizacja deszczowa i wtedy się rozwiąże problem, 

- poprosimy o utwardzenie poboczy Dworcowej, 
- pobocze Polnej uzupełnimy asfaltem, 
- utrzymanie czystości wokół sklepów i Biedronki , poprosimy o interwencję 

Komendanta Policji, 
Pan K.Chmaruk 

- są wytyczne do projektów drogowych, na drogi o szerokości 3,5m nie 
dostaniemy dofinansowania, w terenach niezabudowanych mają być pobocza a 
w zabudowanych chodniki lub ciągi piesze. 

Ad. 22 
Radny M.Gliwiński 
- proszę o wywieszenie informacji w MGOZ do której godziny przyjmują lekarze a w 
jakich godzinach są wizyty domowe. 
Radny T.Styczeń 
- co dalej z przejazdem w Wojciechowicach? 
Pan Burmistrz 
- prace w tej sprawie trwają. 
Radny J.Wiencek 
- proszę zgłosić do podniesienia kable telefoniczne na Oś. Drewnianym i ul.Majowej. 
Radny Z.Konieczny 
- poprosił o informacje czy będzie remont drogi od mleczarni do Pękosławia i kto ma 
zrobić przepusty, 
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- kto ma obowiązek wykonywać zjazdy przy drodze gminnej rolnik czy właściciel 
drogi. 
Pan K.Chmaruk 
- dreny montuje zarządca drogi przy jej budowie, jeśli droga już jest to właściciel 
posesji, 
- na drogę do Pękosławia ZDP stara się w Ministerstwie o środki powodziowe ale na 
dziś nie wiemy czy dostaną. 
Radny Z.Konieczny 
- proszę przynajmniej o wyrównanie dziur, które stwarzają zagrożenie. 
Radny J.Strzelec 
- dostaliśmy sprawozdanie z wykonania budżetu za 2006 rok, może Komisja Oświaty 
przyjrzy się wydatkom w tym dziale, ilości dzieci w szkołach, próbować 
przeprowadzić reformę, sami widzimy ile to pochłania pieniędzy. 
Pan Burmistrz 
- przygotujemy przepisy oświatowe, nie mamy możliwości prawnych zmniejszenia 
poborów nauczycielom te sprawy reguluje KN. 
Radny Z.Konieczny 
- doszły do mnie pogłoski, że niektóre mieszkania socjalne w Tarnawie są 
demolowane, ktoś powinien to sprawdzić. 
Radny Z.Sobota 
- sprawa wyprostowania drogi na Zagaje, rozmawiałem z p. Ryczko i nic nie wie że 
ma być przesunięta w kierunku jego zabudowań, 
- kiedy będzie robiona droga przez Borszowice? 
Pan Burmistrz 
- rozmawiałem z P.Dobosz i zgodził się, 
- jesteśmy na etapie projektowania dróg, jak dostaniemy środki to zaczniemy robić. 
Pan P.Blin 
- na poprzedniej sesji był temat kursów autobusów, co dalej z tą sprawą? 
- kiedy będzie wyczyszczony przepust koło szkoły? 
Pan Burmistrz 
- było spotkanie w Starostwie i przewoźnicy mieli ustalić trasy autobusów. 
Pan K.Chmaruk 
- mamy deklarację, że w najbliższym czasie przepust zostanie wyczyszczony. 
Pan N.Jawor 
- czy nie ma możliwości pozyskania środków z Funduszu Norweskiego na remont 
ogrzewania i dachu budynku po PGR w Boleścicach? 
Pan Burmistrz 
- z Funduszu Norweskiego można uzyskać dofinansowanie tylko na wielkie zadania, 
- z działania na termomodernizację nie ma możliwości. 
Pan N.Jawor 
- Agencja dała środki na remont Dworku a nie interesuje się swoimi mieszkańcami 
(byłymi pracownikami) może gmina mogłaby pomóc? 
Pan Burmistrz 
- Agencja nie może pomóc w takich przypadkach jak Boleścice, przy przejęciu można 
było żądać remontu. 
- gmina nie może, jedynie indywidualna pomoc przez OPS. 
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Radny Z.Adamski 
- mieszkańcy ul. Marianowskiej proszą o zamontowanie 6 lamp. 
Pan Burmistrz 
- ul. Marianowska jest przyjęta do planu na rok 2007. 
Ad. 23 
Pan Przewodniczący zamknął VI sesję Rady Miejskiej kadencji 2006 – 2010. 
 

Na tym protokół zakończono 
 

Protokołował                                 Sekretarz                                 Przewodniczył 
 

 
 
 


